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Zapytanie 

Szanowna Pani Prezydent,
W okresie kampanii wyborczej, kiedy ubiegała się pani o urząd prezydenta miasta Gliwice, złożyła
Pani kilkadziesiąt obietnic – jako radni utrzymujący stałą więź z mieszkańcami często jesteśmy
przez nich pytani o pani wiarygodność i realizację pani programu wyborczego. Jedną z złożonych
przez panią obietnic jest: „Zwiększymy dostępność do żłobków i przedszkoli. Wprowadzimy bon
dla malucha, który pozwoli sfinansować część kosztów pobytu dzieci w prywatnych żłobkach i
przedszkolach ”

W związku ze złożoną obietnicą zwracamy się z prośbą o informację:

1. Czy wprowadzono bon dla malucha? Jeśli tak - w jakiej formie, w jakiej wysokości i ilu jest
beneficjentów? Jaki jest koszt programu?

2. Ile nowych miejsc w żłobkach i przedszkolach zostało oddanych lub jest w trakcie realizacji w
inwestycjach, które zostały przez panią rozpoczęte i zainicjowane? 

Prosimy o precyzyjne i wyczerpujące udzielenie odpowiedzi na nasze pytania z uwzględnieniem 
okresu Pani urzędowania. 

z poważaniem,
Olaf Pest
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